

Beyond the Tattoos

The Ottawa School of Art is very pleased to extend an invitation to all tattoo artists working in the Ottawa region to take part in a juried group exhibition of original artwork. We want to highlight the depth of talent and range of styles that tattoo artists in Ottawa have. The purpose of this show is to highlight the artistic abilities of tattoo artists when **not** using the human body as their canvas (We are not looking for photography of tattoos!). We want your drawings, paintings, prints, photos, sculptures, etc. – the personal and private work that usually doesn't end up on someone's skin!

Exhibition of art by tattoo artists

Organized by the Ottawa School of Art, Orleans Campus

Exhibition Dates: June 27 to Aug 3 2014

Ottawa School of Art Campus, Orleans Campus

Jurors: to be Determined

1. The exhibit is open to all professional tattoo artists, also working in drawing, painting, print media, photography and sculpture.
2. Each artist can submit a maximum of 5 pieces to the jury.
3. All work should be "exhibition ready"

Submissions:

Submissions **MUST** include the following information in order to be considered:

1. Submissions form and artwork list;
2. An artist's statement / bio;
3. An up-to-date curriculum vitae;
4. The **deadline for submitting artwork is Friday May 23, 2014** 5pm. Works can be brought to the Ottawa school of Art Orleans Campus office between 9am and 5pm, located lower level of the Shenkman Art Centre 245 Centrum Blvd. Orleans, ON K1E 0A1. Work can also be dropped at the downtown campus at 35 George St. in the ByWard Market.

For more Information

Nadine Argo

Gallery Coordinator / Coordonnatrice de la Galerie

T: 613.580.2765

osao.gallery@artottawa.ca

or visit: www.artottawa.ca

Au-delà du tatouage

L'École d'art d'Ottawa est heureuse d'inviter les artistes tatoueurs de la région d'Ottawa à faire partie d'une exposition d'œuvres d'art originales soumise à un jury. Nous désirons mettre en évidence le talent et la diversité des styles des artistes tatoueurs d'Ottawa. Le but de cette exposition est de mettre en valeur les habiletés artistiques des artistes du tatouage lorsqu'ils n'utilisent **pas** le corps humain comme toile. (Nous ne recherchons pas de photographie de tatouages!). Nous voulons vos dessins, peintures, gravures, photos, sculptures, etc., bref le travail personnel et privé qui ne se retrouve habituellement pas sur la peau d'une personne!

Exposition d'art par des artistes tatoueurs Organisé par l'École d'art d'Ottawa, campus d'Orléans

Dates d'exposition : 27 juin au 3 août 2014
École d'art d'Ottawa, campus d'Orléans

Jurés : à déterminer

1. Tous les artistes tatoueurs professionnels, travaillant le dessin, la peinture, la gravure, la photographie et la sculpture, peuvent soumettre leur candidature.
2. Chaque artiste peut soumettre un maximum de 5 œuvres au jury.
3. Toutes les œuvres doivent être prêtes à accrocher.

Soumissions :

Les soumissions DOIVENT inclure les informations suivantes pour être prises en considération :

1. Formulaire de soumission et liste d'œuvres;
2. Démarche artistique/biographie;
3. Un CV à jour;
4. **La date limite pour soumettre des œuvres est le vendredi 23 mai 2014 à 17 h.** Les œuvres peuvent être apportées au bureau d'accueil de l'École d'art d'Ottawa, campus d'Orléans, entre 9 h et 17 h. Le bureau est situé au niveau inférieur du Centre des arts Shenkman, au 245 boul. Centrum, Orléans, ON K1E 0A1. Les œuvres peuvent aussi être déposées au campus du centre-ville, au 35 rue George dans le marché By.

Pour plus d'information

Nadine Argo

Gallery Coordinator/Coordonnatrice de la Galerie

T : 613.580.2765

osao.gallery@artottawa.ca

ou visitez: www.artottawa.ca



Exhibition of art by tattoo artists
Exposition d'art par des artistes tatoueurs

Organized by the Ottawa School of Art, Orleans Campus
Organisé par l'École d'art d'Ottawa, campus d'Orléans

Prénom / Given name

Nom / Surname

Adresse (No civique, rue) / Address (number and street name)

Ville / City

Province / Province

Code postal / Postal Code

Téléphone / Telephone

Courriel / e-mail

X Signature

Date

Exhibition of art by tattoo artists
Exposition d'art par des artistes tatoueurs

Organized by the Ottawa School of Art, Orleans Campus
Organisé par l'École d'art d'Ottawa, campus d'Orléans

Artist name / Nom de l'artiste

1 _____

Title / Titre

Medium / Technique

Year / Année

Price / Prix

2 _____

Title / Titre

Medium / Technique

Year / Année

Price / Prix

3 _____

Title / Titre

Medium / Technique

Year / Année

Price / Prix

4 _____

Title / Titre

Medium / Technique

Year / Année

Price / Prix

5 _____

Title / Titre

Medium / Technique

Year / Année

Price / Prix